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6INWESTYCJE

ZAKOŃCZONO PRACE PRZY MIEJSKIM
OŚRODKU KULTURY

Informujemy, że zakoń-
czono zadanie  inwestycyjne 
„Termomodernizacja, rozbu-
dowa i  przebudowa budynku 
Miejskiego Ośrodka Kultury 
w Pajęcznie”

Na realizację tego przed-
sięwzięcia Gmina Pajęczno 
pozyskała dofinansowanie 
w  wysokości 2 250 441,00 zł 
z Rządowego Programu Inwe-
stycji Strategicznych ,,Polski 
Ład”.

Prace budowano - remon-
towe polegały na:
- wykonaniu nowej fasady bu-
dynku
- dociepleniu ścian zewnętrz-
nych i stropu,
- wymianie wiązania i  pokry-
cia dachowego,
- wymianie stolarki okiennej 
i drzwiowej, 

- wykonaniu instalacji we-
wnętrznych (elektrycznej, 
sanitarnej, wentylacji z  odzy-
skiem ciepła), 
- wymianie oświetlenia na 
energooszczędne, 
- wymianie instalacji C.O. 
wraz z grzejnikami, 
- wykonaniu i remoncie scho-
dów zewnętrznych oraz pod-

jazdu dla osób niepełnospraw-
nych. 
- montażu paneli fotowoltaicz-
nych, 
- budowie szybu windowego 
wraz z montażem windy.

Dodatkowo ze środków 
własnych Gminy Pajęczno wy-
mieniono podłogi, wykonano 

zabudowę sufitów we wszyst-
kich pomieszczeniach oraz 
przebudowano toalety.

Na parterze budynku zo-
stał utworzony Klub Senio-
ra, na działanie którego po-
zyskano środki w  wysokości 
200 000,00 zł z  Ministerstwa 
Rodziny i  Polityki Społecznej 
w ramach Programu Wielolet-

niego “Senior +” edycja 2023. 
W ramach projektu zakupiono 
także wyposażenie na potrze-
by Klubu.

Prezentujemy efekty wy-
konanych prac z  zewnątrz 
i  wewnątrz budynku, który 
lada chwila ponowie w  pełni 
będzie służyć mieszkańcom 
naszej Gminy.

GRANTY I DOTACJE DLA SOŁECTW GMINY PAJĘCZNO
W 2024 roku  Gmina Pajęcz-

no uzyskała pomoc w  postaci 
grantów sołeckich przyznawa-
nych w ramach pomocy jednost-
kom samorządu terytorialnego 
województwa łódzkiego w formie 
dotacji celowej, przeznaczonej na 
dofinansowanie zadań własnych 
małych projektów lokalnych 
w sołectwach, w ramach naboru 
„Sołectwo na plus” na 2024 rok.

Wnioski, dzięki zaangażo-
waniu sołtysów,  składne były 
przez poszczególne sołectwa 
na realizację zadań własnych. 
Dofinansowanie otrzymało 
siedem sołectw: Patrzyków, 
Dylów A, Nowe Gajęcice, Ma-
kowiska, Niwiska Górne, Pod-
ładzin oraz Siedlec.

Dzięki dofinansowaniu 
Sołectwo Patrzyków  wyre-

montuje i  doposaży kuchnię 
oraz łazienki w  remizie OSP. 
W  Dylowie A  planowany jest 
montaż ogrodzenia placu za-
baw, w  Makowiskach wyposa-
żenie świetlicy wiejskiej, w Ni-
wiskach Górnych docieplenie 
remizy OSP. W  Nowych Gaję-
cicach w  ramach dotacji celo-
wej zakupiony zostanie zestaw 
ratujący życie. W  Podładzinie  

powstanie mini siłownia plene-
rowa. Natomiast w Siedlcu zo-
stanie wymienione ogrodzenie 
wokół remizy strażackiej.  

W ramach naboru „Infra-
struktura sołecka na plus”  na 
2024 rok dotację w kwocie 100 
000,00 zł otrzymało Sołectwo 
Lipina  na wykonanie cen-
tralnego ogrzewania gazowe-
go wraz z  ociepleniem stropu 

Ochotniczej Straży Pożarnej 
i Świetlicy Wiejskiej w Lipinie.

Natomiast w ramach nabo-
ru „Świetlica sołecka na plus” 
Sołectwo Wręczyca  otrzymało 
dotację w wysokości 200 000,00 
zł na utworzenie miejsca spo-
tkań poprzez wykonanie kon-
tenerowej świetlicy  dla miesz-
kańców sołectwa Wręczyca.
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Gmina Pajęczno informuje, 
iż zakończone zostały prace przy 
wykonaniu zadania: „Remont 
i przebudowa elementów zagospo-
darowania otoczenia zabytkowego 
kościoła” przy Kościele pw. Wnie-
bowzięcia NMP w Pajęcznie. 

Przedmiotem inwestycji był 
remont i przebudowa elementów 
zagospodarowania otoczenia za-
bytkowego kościoła. 

W  ramach przeprowadzo-
nych prac przebudowano alejki, 
dojazdy oraz obejście budynku 
kościoła. Prace związane były 
z wymianą nawierzchni na dosto-
sowaną do zabytkowego charak-
teru obiektu.

Wykonawcą zadania było 
Przedsiębiorstwo Produkcyjno – 
Usługowo – Handlowe „BUJAK” 
z siedzibą ul. Kard. S. Wyszyńskie-
go 23, 98-330 Pajęczno.

 
Zadanie wspófinansowane 

było ze środków Rządowego 
Funduszu Polski Ład.

Wartość brutto inwestycji: 
632 601,94 zł

Zakończone zostały także 
prace w Kościele w Makowiskach, 
gdzie pozyskano środki na zada-
nie:   

Konserwacja i renowacja oł-
tarza głównego pw. Św. Józefa 
z Dzieciątkiem w kościele pa-
rafialnym pw. Św. Bartłomieja 

Apostoła w Makowiskach”
Zakres robót obejmował  

wykonanie polichromii barw-
nej złoconej ołtarza głównego 
i dwóch ołtarzy bocznych. 

Wartość zadania wynio-
sła 153813,00 zł. Rządowego 
Programu Odbudowy Zabyt-
ków146.500,00 zł. 

Jednocześnie trwają inten-
sywne prace nad kolejnymi re-
montami zabytkowych obiek-
tów. Są to m.in.

Remont i przebudowa ogro-
dzenia -  Kościół Parafialny 

pw. Św. Bartłomieja Apostoła 
w Makowiskach wraz z ogro-
dzeniem terenu przykościel-
nego (Ipoł. XIX w.). Zakres 

zadania to  m.in.:
-  rozbiórka odcinków 

murowanego, przechylonego 
ogrodzenia, łącznie z  częścia-
mi podziemnymi, w  miejscach 
jego zbliżenia z drzewami; 

- rozbiórka murowanych 
słupków i podmurówki fronto-
wej części ogrodzenia, łącznie 

z  częściami podziemnym,  de-
montaż stalowej bramy i furtki 
oraz stalowych przęseł ogro-
dzenia; -  rozbiórka przykrycia 
ogrodzenia, wykonanego z  da-
chówki ceramicznej układanej 
na zaprawie;

- wymurowanie projekto-
wanych odcinków ogrodzenia 
z  cegły pełnej na zaprawie ce-
mentowo-wapiennej i   zagrun-
towanie starych części ogro-
dzenia mineralnym środkiem 
wzmacniającym;

 - wykonanie tynku cemen-
towo-wapiennego, trójwar-
stwowego na projektowanych 
częściach ogrodzenia oraz wy-
konanie i montaż dwuskrzydło-
wej, stalowej bramy, ocynko-
wanej i  malowanej proszkowo 
w kolorze czarnym. 

Wartość inwestycji 
423.299,99 zł. w tym dofinan-
sowanie z Rządowego Progra-
mu Odbudowy Zabytków wy-
nosi 400 000 zł. 

Remont zabytkowego ogro-
dzenia cmentarza parafialne-

go w  Pajęcznie 
Zakres robót obejmuje:
- roboty rozbiórkowe: roz-

biórkę zniszczonych czapek 
betonowych na szczycie ogro-
dzenia, skucie odspojonego 
i  skorodowanego tynku na po-
wierzchni ogrodzenia, usunię-
cie luźnych elementów muru 
i okładzin ze styropianu.

- roboty ziemne: odkopanie 
ścian fundamentowych ogro-
dzenia od strony wewnętrznej 
w miejscach gdzie jest to moż-
liwe ze względu na lokalizację 
grobów, odkopanie ścian fun-
damentowych ogrodzenia od 
strony zewnętrznej;

- roboty izolacyjne: oczysz-
czenie powierzchni  odkopa-
nych ścian fundamentowych 
ogrodzenia para wodna pod 
wysokim ciśnieniem i usunięcie 
kruszącej się zaprawy ze spoin, 
wykonanie tynku z zaprawy ce-
mentowej, wykonanie izolacji 
przeciwwilgociowej pionowej 
odkopanych części ścian funda-
mentowych;

- roboty murarskie i  tyn-
karskie: oczyszczenie nadziem-
nej części muru para wodną 
pod wysokim ciśnieniem i usu-
nięcie pokruszonej zaprawy ze 
spoin, przemurowanie uzupeł-
nienie lica muru wapiennym 
kamieniem łamanym do głę-
bokości 12 cm, spoinowanie 
kamiennego lica muru , uzu-
pełnienie tynku cementowo – 
wapiennego ;

- roboty betoniarskie: wy-
konanie betoniarskich czapek 
o  grubości 10 cm na szczy-
cie ogrodzenia w  miejscach 
ich wcześniejszej rozbiórki 
z  odtworzeniem pierwotnego 
kształtu; 

- roboty malarskie.

Wartość inwestycji 
537.831,21 zł. w tym dofinan-
sowanie z Rządowego Progra-
mu Odbudowy Zabytków wy-
nosi 500 000 zł. 

DBAMY O ZABYTKI…

Trwają prace związane z  za-
gospodarowaniem terenu przy 
rondzie w  Pajęcznie – skwer 
obok KPP Pajęczno. Nowe alej-
ki, nasadzenia i  ławki stworzą 
nowe miejsce dla mieszkańców 
miasta, rowerzystów i spacero-
wiczów. Mamy nadzieję, iż ten 
przyjazny naturze teren wpisze 
się w nasz lokalny krajobraz.

NOWY TEREN ZIELONY W PAJĘCZNIE
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MAŁA ARCHITEKTURA ZABYTKOWA

INWESTYCJE

Gmina Pajęczno otrzymała 
dofinansowanie w  ramach nabo-
ru ogłoszonego przez Urząd Mar-
szałkowski w Łodzi „Mała archi-
tektura zabytkowa” w  wysokości  
20000,00 zł  na  renowację ka-
pliczki rzymsko – katolickiej zlo-
kalizowanej przy Rondzie Bitwy 
Warszawskiej 1920 r. w Pajęcznie. 

Kapliczka została wymuro-
wana w 1927 roku na planie kwa-
dratu, posiada czterospadowy 
dach pokryty czerwoną dachów-
ką ceramiczną, otwory okienne 
i drzwiowe drewniane. Drzwi do 
kapliczki usytułowane frontem 
do drogi w  kolorze niebieskim. 
Dostęp do nich z  chodnika po-
przez dwustopniowe schody. 
W  środku kapliczki znajduje się 
figura Najświętszej Maryi Pan-

ny. Kapliczka została wpisana 
do gminnej ewidencji zabyt-
ków przyjętej Zarządzeniem nr 
361/2021 Burmistrza Pajęczna 
w  dnia 14.09.2021 r. w  sprawie 
przyjęcia Gminnej Ewidencji Za-
bytków dla obszaru miasta i gmi-
ny Pajęczno. 

Kapliczka wymaga gruntow-
nego remontu w  szczególności: 
skucia, zabezpieczenia pęknięć, 
zazbrojenia, wykonania nowych 
tynków, wykonania nowych drzwi 
oraz wykonanie podświetlenia 
wnętrza kapliczki. Odpadają-
cy tynk i  widoczne pęknięcia 
przyczyniają się do pogłębiania 
zniszczenia, a  dodatkowo wyglą-
dają nieestetycznie. Wykonanie 
w/w  prac zapobiegnie dalszemu 
zniszczeniu kapliczki.

MODERNIZACJA STADIONU 
MIEJSKIEGO W PAJĘCZNIE

Jedną wielu długo oczekiwa-
nych inwestycji w  Pajęcznie jest 
bez wątpienia remont Stadionu 
Miejskiego. Dzięki pozyskanym 
środkom zewnętrznym zadanie 
to staje się coraz bardziej realne. 
Planowana modernizacja obej-
mie:

- budowę bieżni lekkoatletycznej.
- budowę boiska wielofunkcyjnego.

- budowę skateparku.
- budowę systemu automatyczne-
go nawadniania.

Gmina Pajęczno pozyskała  na 
ten cel 1.799.100,00 złotych z  Pol-
skiego Ładu.

A to nie wszystko. Planowane 
są kolejne etapy inwestycji!

OGRODY PRZYJAZNE NATURZE – KOLEJNA EDYCJA

Kolejna edycja programu 
„Województwo Łódzkie - Ogro-
dem Polski. Ogrody przyjazne na-
turze” i  kolejne miejsce na mapie 
Pajęczna jeszcze bardziej się zazie-
leni i  poprawi komfort życia nie 
tylko mieszkańców. Z  założenia 
dobrze mają się tam czuć wszyst-
kie, nawet te najdrobniejsze stwo-
rzonka. 

I  tak z  pewnością będzie. Na 

„chińskiej” już jest. Teraz skwer 
za blokiem przy Rekreacyjnej 
zmieni swój wygląd i  charakter. 

A  to wszystko dzięki dotacji po-
zyskanej z Województwo Łódzkie 
w wysokości 168 836,00 zł

„ROZŚWIETLAMY POLSKĘ” … W TYM GMINĘ PAJĘCZNO!

Miło nam poinformować, że 
Gmina Pajęczno uzyskała promesę 
na kwotę  1 980 560,00 zł na realizację 
zadania: „Zmodernizowanie nieener-
gooszczędnych opraw drogowych 
i parkowych w Gminie Pajęczno”. 

Środki finansowe pochodzą 
z  dziewiątej edycji Rządowego 
Programu Inwestycji Strategicz-
nych programu „Rozświetlamy 
Polskę”. 

Dofinansowane zadania to:

- modernizacja infrastruktury 
oświetlenia dróg na terenie całej 
gminy;
- wymiana ponad 1300 sztuk 
istniejących opraw na energo-
oszczędne oświetlenie LED.

SPOŁECZNA INICJATYWA MIESZKANIOWE W PAJĘCZNIE

W dniu 05.03.2024 odbyło się 
spotkanie informacyjne dotyczące 
procedury naboru wniosków na 
najem mieszkań z opcją dojścia do 
własności, które zostaną wybudo-
wane w Pajęcznie przy ulicy Prze-
mysłowej w  ramach Społecznej 
Inicjatywy Mieszkaniowej. 

W spotkaniu brał udział pre-
zes Spółki SIM KZN Łódzkie Cen-
trum Sp. z o.o. Pan Leszek Trębski 
oraz Burmistrz Pajęczna Pan Piotr 
Mielczarek. W  trakcie spotkania 
objaśniono najważniejsze kwe-
stie dotyczące możliwości udziału 

w  programie, procedurę naboru 
wniosków o najem oraz przeanali-
zowano zapisy umów partycypacji 
i najmu. 

Zgromadzeni mieszkańcy 
mieli możliwość zadawania pytań,  

dzięki czemu wyjaśniono wiele 
aspektów dotyczących finanso-
wania przedsięwzięcia. Wszelkie 
informacje o tej inwestycji miesz-
kaniowej dostępne są na stronie 
www.pajeczno.pl.

URZĄD MIEJSKI W PAJĘCZNIE I PROJEKT CYBERBEZPIECZNY SAMORZĄD

Projekt grantowy Cyberbez-
pieczny Samorząd jest realizowany 
w ramach Programu Operacyjne-
go Fundusze Europejskie na Roz-
wój Cyfrowy 2021–2027 (FERC), 
a jego głównym celem jest wzmoc-
nienie krajowego systemu cyber-
bezpieczeństwa.

Projekt jest zarządzany ope-
racyjnie przez Centrum Projektów 
Polska Cyfrowa (CPPC) oraz Pań-
stwowy Instytut Badawczy NASK 
(NASK-PIB). Głównym motywem 
realizacji projektu jest odpowiedź 
na potrzeby jednostek samorzą-

du terytorialnego, które zostały 
zidentyfikowane w  wyniku dia-
gnozy cyberbezpieczeństwa, prze-
prowadzonej w ramach wcześniej-
szych projektów „Cyfrowa Gmina”, 
„Cyfrowy Powiat” i „Cyfrowe Wo-
jewództwo”.

W  ramach projektu Urząd 
Miejski chce zrealizować między 
innymi: 
- audyt SZBI i polityk bezpieczeń-
stwa;
- szkolenia dla wszystkich pracow-
ników Urzędu i  jednostek podle-
głych, szkolenia specjalistyczne 

dla kadry informatycznej;
- wszechstronną modernizację, 
obejmującą rozwój zasobów bac-
kup’owych, redundancję syste-
mów, nowe rozwiązania monito-
rujące;
- zakup nowego, bardziej zaawan-
sowanego oprogramowania anty-
wirusowego lub podniesienie do-
tychczas posiadanej licencji oraz 
przeszkolenie administratorów;
 - doposażenie infrastruktury zasi-
lania awaryjnego minimalizującego 
ryzyko utraty danych poprzez wdro-
żenie agregatu prądotwórczego.
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DLA DOBRA MIESZKAŃCÓW - działania Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Pajęcznie

Miejsko-Gminny Ośrodek Po-
mocy w  Pajęcznie realizuje zada-
nia z zakresu wielu ustaw.  Głów-
nym celem działalności Ośrodka 
jest umożliwienie osobom, rodzi-
nom przezwyciężenie trudnych 
sytuacji życiowych, których nie są 
one w  stanie pokonać, wykorzy-
stując własne uprawnienia, zaso-
by i możliwości. Wspieranie osób 
i  rodzin w  wysiłkach zmierzają-
cych do zaspokojenia niezbędnych 
po-trzeb i  umożliwienia im życia 
w  warunkach odpowiadających 
godności człowieka oraz w  miarę 
moż-liwości doprowadzanie ich 
do życiowego usamodzielnienia 
oraz integracji ze środowiskiem.

Od tego roku w  strukturach 
MGOPS w  Pajęcznie z  powodze-
niem działa Klub Seniora. Jest to 
miejsce przeznaczone dla osób star-
szych, w którym mogą się spotykać, 
spędzać wspólnie czas, oraz naby-
wać nowe umiejętności podczas 
szkoleń i  warsztatów. W  ramach 

zajęć w Klubie Senior+ w Pajęcznie 
odbyły się już między innymi spo-
tkania z pracownikami socjalnymi, 
z  młodzieżą z  Zespołu Szkół Po-
nadpodstawowych w  Kleszczowie, 
czy też z  dietetykiem klinicznym. 
Klub Seniora to ośro-dek wspar-
cia, do którego mogą przyjść star-
sze osoby, które są lub czują się 
samotne. Praca w  grupie pozwala 
na powrót do życia społecznego 
i  nawiązanie nowych znajomości. 
W grupie rówieśników seniorzy nie 
czują się niedołężni i  mogą skon-
frontować typowe dla nich proble-
my oraz podjąć nowe wyzwania.

To już kolejny rok realiza-
cji programu „Korpus Wsparcia 
Seniorów” dla osób w  wieku 65+ 
w  formie opasek bezpieczeństwa, 
który jest z  powodzeniem reali-
zowany przez Miejsko-Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Pa-
jęcznie. Dzięki niemu już niejedna 
osoba otrzymała pomoc na czas. 
Program cieszy się dużym zainte-

resowaniem i jest nim obejmowa-
ne coraz większe grono osób.

W  ramach rozbudowy syste-
mu usług społecznych na terenie 
naszej gminy, Miejsko-Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej od  
marca br. przystąpił do realizacji 
dwóch rządowych programów:

- Program „Opieka Wytchnie-
niowa dla Jednostek Samorządu  
Terytorialnego”- edycja  2024, sfi-
nansowany z  środków Funduszu 
Solidarnościowego w  wysokości 
69 750,00 zł.

- Program Ministra Rodziny 
i  Polityki Społecznej „Asystent 

osobisty osoby z  niepełnospraw-
nością” dla Jednostek Samorządu 
Terytorialnego – edycja 2024 na 
który otrzymano dofinansowanie 
w wysokości 460 650,00 zł.

Programy skierowane są do 
członków rodzin lub opiekunów, 
którzy zamieszkują we wspólnym 
gospodarstwie domowym i sprawu-
ją bezpośrednią opiekę nad  dziećmi 
lub osobami dorosłymi z  orzecze-
niem o niepełnosprawności. 

Z  okazji Świąt Wielkanoc-
nych Kierownik oraz Pracowni-
cy Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w  Pajęcznie 
składają Państwu życzenia pełne 
życzliwości, radości i serdeczno-
ści. Niech te dni będą dla Pań-
stwa czasem radosnych spotkań, 
pełnych ciepła rozmów oraz 
wzruszeń. Życzymy Wam, aby 
z każdym dniem rosła w Was na-
dzieja na lepsze, pełniejsze życie. 
Pełnych pokoju Świąt Wielka-
nocnych!

PAJĘCZAŃSKIE FORUM WSPÓŁPRACY BIZNESOWEJ
Druga edycja Pajęczańskie-

go Forum Współpracy Bizneso-
wej, która odbyła się 1 marca 2024 
roku przyciągnęła do wspólnego 
debatowania, nauki i  dyskusji stu 
sześćdziesięciu uczestników. Re-
prezentantów lokalnych firm oraz 
instytucji. Pajęczańscy przedsię-
biorcy tym razem mogli zainspiro-
wać się różnorodnymi wykładami 
zaproszonych ekspertów.  Gmina 
Przygotowała wiele ciekawych 
wystąpień, gdzie goście mogli uzy-
skać wstępną wiedzę o  nadcho-
dzących dotacjach na terenie woj. 
Łódzkiego, elementach prawnych 
prowadzenia działalności gospo-
darczej, doświadczyć technologii 
VR oraz poznać projekty inno-
wacyjne Politechniki Łódzkiej. 
Przede wszystkim jednak w  ra-
mach tematu przewodniego czyli 
„Biznes na szpilkach”, posłuchać 
o  nowatorskich modelach biz-
nesowych w  edukacji dzieci oraz 
w  ramach panelu dyskusyjnego 
posłuchać jak firmy zarządzane 
przez panie rozwijają się i  radzą 
w wielu branżach. Podczas pierw-
szej jesiennej edycji dostrzegliśmy, 

że na sali brakowało reprezen-
tantek naszych lokalnych firm. 
Doceniając ich wkład w  lokalną 
przedsiębiorczość, ta część forum 
była dedykowana właśnie dla na-
szych przedsiębiorczych Pań, co 
wyraźnie było widać na widowni 
gdzie pojawiło się wiele lokalnych 
bizneswoman. Otrzymaliśmy cen-
ną informację, że takie spotkania 
owocują nowymi kontaktami, 

pomysłami oraz pozwalają w kre-
atywnej atmosferze aktualizować 
wiedzę o trendach w przedsiębior-
czości. Cieszymy się z  tak pozy-
tywnego odzewu.

Forum to nowa i rozwojowa 
inicjatywa strategiczna Gminy Pa-
jęczno związana z  pobudzaniem 
lokalnej gospodarki i  przedsię-
biorczości zgodna z  kierunkami 
Strategii Rozwoju do roku 2030. 

Projekt zrodził się w  październi-
ku 2023 r. jako efekt ankiet zre-
alizowanych wśród pajęczańskich 
przedsiębiorców. 

Okazało się, że taki format 
spotkań dyskusyjnych, nawiązy-
wania nowych kontaktów i relacji 
biznesowych w  dość skompliko-
wanych czasach gospodarczych 
jest bardzo potrzebny. Podczas 
dwóch edycji forum wsłuchaliśmy 

się w te potrzeby gospodarcze, wy-
nikiem czego zainicjowany został 
pilotażowy projekt Biznes Punkt 
Pajęczno, który już na tym etapie 
wzbudził zainteresowanie oddzia-
łów Urzędu Marszałkowskiego 
jako lokalnego łącznika przedsię-
biorczości. 

Rola gminy w tworzeniu no-
wych możliwości dla wzrostu biz-
nesu jest istotna. Wypracowanie 
nowych form promocji gminy, za-
znaczenia Pajęczna na mapie biz-
nesu, łączenie informacji o  dota-
cjach i  strategiach wojewódzkich, 
tworzenie platformy do wymiany 
wiedzy i  trendów w  ekonomii to 
tylko kilka z aspektów, które warto 
rozwijać. 

Żywimy nadzieję, że  forum 
oraz Biznes Punkt będą świet-
nym zalążkiem do ambitniejszych 
projektów stymulujących lokalną 
gospodarkę, rynek pracy oraz po-
tencjał inwestycyjny naszej gminy.  
Dziękujemy wszystkim partne-
rom, ekspertom oraz gościom za 
otwartą atmosferę i  potwierdze-
nie, że warto rozmawiać o współ-
pracy w Pajęcznie. 
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TO BYŁ BARDZO INTENSYWNY, TRUDNY, ALE JEDNOCZEŚNIE 
BARDZO EFEKTYWNY DLA ROZWOJU NASZEJ GMINY CZAS 
- wywiad z Burmistrzem Pajęczna – Piotrem Mielczarkiem

Panie Burmistrzu, kończy się wy-
dłużona kadencja lat 2018 – 2023. Jak 
z tej perspektywy ocenia Pan czas i pracę 
na tym stanowisku?

To był bardzo intensywny, trudny, ale 
jednocześnie bardzo efektywny dla roz-
woju naszej gminy okres. Przychodziłem 
tutaj, by zmienić to, co w  opinii więk-
szości mieszkańców wymagało naprawy. 
Stan fi nansów, zadłużenie, wyprzedaż 
majątku gminy, powiększanie wysypiska, 
przerost zatrudnienia, organizacja urzędu 
i podległych jednostek, brak przejrzysto-
ści i informacji o działaniach burmistrza, 
współpraca z Radą Miejską i wiele innych, 
które wymagały zmiany i zupełnie nowe-
go, świeżego spojrzenia i organizacji.

Wymienił Pan wiele problemów, 
z  którymi musiał się Pan zmierzyć. Te 
najbardziej istotne ze względu na roz-
wój gminy, to oczywiście fi nanse. Proszę 

o  więcej informacji w  sprawie zadłu-
żenia, kondycji fi nansów i  organizacji 
urzędu

Przejmowałem gminę z  zadłużeniem 
sięgającym niemal 12 milionów złotych, 
co w przeliczeniu na mieszkańca wynosiło 
wówczas ponad 1000 zł. i stanowiło 28 % 
budżetu gminy. Dziś jest to już tylko nie-
całe 6,5 miliona, przy znacznie mniejszej 
wartości pieniądza i stanowi już tylko 9 % 
naszego budżetu. Posiadamy również wy-
pracowaną co roku nadwyżkę budżetową. 
Dziś wynosi ona prawie 13 milionów  zł. 
Wcześniej takie zjawisko nie istniało. Były 
natomiast kredyty na spłatę kredytów, czy 
też na wypłatę wynagrodzeń nauczycie-
li. Cieszę się, że wreszcie uregulowaliśmy 
i ustabilizowali stan naszych wspólnych fi -
nansów. Natomiast co do organizacji pracy 
urzędu, to przede wszystkim reorganizacja 
i stan zatrudnienia. W 2018 roku były to 82 
osoby, dziś są to tylko 54 etaty. Warto do-
dać, że w okresie 2018 – 2023 wynagrodze-
nie zasadnicze wzrosło o  100%, przybyło 
obowiązków 

i zadań realizowanych przez pracowni-
ków urzędu i dzieje się to bez uszczerbku 
dla Mieszkańców. 

W  handlowy pajęczański wtorek 
Urząd pracuje do godz. 17.30, by petenci 
mogli załatwić sprawy po godzinach swo-
jej pracy. Wprowadziliśmy również usługę 
urzędnika mobilnego dla tych, którzy mają 
trudności z poruszaniem się i dotarciem na 
miejsce. Wiele spraw załatwiamy już elek-

tronicznie. Jako pierwsi w  powiecie 
wprowadziliśmy elektroniczne za-
rządzanie dokumentami.

 Zmienił się również sam 
urząd – tak zewnątrz, jak i we-
wnątrz.

To prawda. Zrealizowa-
liśmy projekt termomoder-
nizacji, budowy windy, do-
stosowania do potrzeb dla 
osób niepełnosprawnych, 
mimo, że dofi nansowanie 
do tej inwestycji z Urzędu 
Marszałkowskiego wy-

niosło jedynie 672 tys. zł, 
a cała inwestycja kosztowa-

ła ponad 3 miliony. Złożony 
w poprzedniej kadencji wniosek 

wyniósł tylko 23 % całej inwestycji. 
Nie posiadaliśmy zabezpieczonych 

na ten cel w  budżecie żadnych pieniędzy, 
a mimo to zrealizowaliśmy tę inwestycję.

Jeśli mowa o inwestycjach, to proszę 
opowiedzieć o tym, co jest dla Pana naj-
ważniejsze.

Przede wszystkim skala. Ilość pozyska-
nych środków na inwestycje jest rekordo-
wa.  W porównaniu z poprzednią kadencją, 
gdzie na inwestycje wydano tylko niecałe 
16 milionów, moja kadencja kończy się 
kwotą ponad 68 milionów złotych, czyli 
ponad czterokrotnie większą. Zdecydowa-
na większość tych środków to pieniądze 
zewnętrzne. Największe i  najważniejsze 
inwestycje zrealizowane w  tej kadencji to: 
wspomniana modernizacja Urzędu Miej-
skiego, termomodernizacja budynku Miej-
skiego Ośrodka Kultury i  Biblioteki, bu-
dowa miejskiego PSZOKu, budowa ujęcia 
wody w Jankach, budowa ronda, realizacja 
wielkiego programu Odnawialnych Źródeł 
Energii w gminie Pajęczno, realizacja fun-
duszu sołeckiego we wszystkich sołectwach 
gminy, budowę bazy edukacyjno – rekre-
acyjnej w  Parku 1000 lecia, czy budowa 
i  remonty ponad 12 km dróg gminnych. 
I  wiele, wiele innych mniejszych, ale tak 
samo potrzebnych inwestycji, jak te wspo-
mniane. Każdą ze zrealizowanych inwesty-
cji możecie państwo zobaczyć na stronie 
www.inwestycje.pajeczno.pl

Inwestycje, szczególnie te duże są 
ważne, ale dla dobra mieszkańców po-
trzebne są również inne działania, które 
zbliżą ludzi, zbudują lepsze relacje. Jak 
Pan ocenia tę część swojej działalności.

Jestem zwolennikiem społeczeństwa 
obywatelskiego, to znaczy takiego, w  któ-
rym wiele inicjatyw, a nawet obowiązków 
gminy jest realizowane przez środowisko 
lokalne. Dlatego od początku kadencji za-
biegałem o to, by powstawały nowe organi-
zacje społeczne. Po raz pierwszy wyodręb-
niłem w  budżecie pieniądze dla nich. Do 
tej pory rozdysponowane zostało w stronę 
organizacji innych niż sportowe 210 tysię-
cy złotych. Te sportowe mają osobną pulę, 
którą w  tym roku również zwiększyliśmy. 
Każde stowarzyszenie, które zgłosiło swój 
wniosek otrzymało środki, które przezna-
czają na animację życia społecznego w na-
szej gminie. Koła gospodyń, związki bran-
żowe, kluby, organizacje i  stowarzyszenia 
działają coraz sprawniej i  pozyskują do-

datkowe środki z  grantów zewnętrznych. 
Wszystkie mogą korzystać z miejsc, który-
mi dysponuje gmina Pajęczno nieodpłat-
nie. Baza lokalowa powiększyła się ostatnio 
o  lokale Pajęczańskiego Klubu Inicjatyw 
Społecznych przy ul. Paderewskiego, czy 
też Klub Seniora przy ul. Wiśniowej. Bar-
dzo dziękuję wszystkim tym, którzy po-
święcają swój czas, umiejętności i zaanga-
żowanie, by robić dla nas tak dużo dobrego. 

Panie Burmistrzu, będzie się Pan 
ubiegał o reelekcję. Skąd taka decyzja?

Jest to dla mnie sprawa zupełnie oczy-
wista, wręcz obowiązek wobec wyborców, 
mieszkańców naszej gminy. Traktuję to 
jako przywilej, ale też wielkie zobowiąza-
nie, które powinno podlegać ocenie.

Poza tym czas tej kadencji w  dużej 
mierze poświęciłem naprawie, zmianie 
tego, co było złe i  wymagało poprawy. 
Były to procesy bardzo długie i  mozol-
ne. Ich efekty będą widoczne coraz bar-
dziej i  mają pomóc w  lepszym działaniu 
na przyszłość. Poza tym wiele działań jest 
już rozpoczętych, pozyskałem kolejnych 
kilkanaście milionów złotych, za które bę-
dziemy realizować następne inwestycje.

Należy je uczciwie i skutecznie dopro-
wadzić do końca.

Bardzo proszę podać takie przykłady

Jedną z  większych inwestycji i  potrzeb 
naszego miasta jest budowa nowego bloku 
dla 60 rodzin. 

Na ten cel pozyskaliśmy do tej pory pra-
wie 6 milionów złotych. Posiadamy już pro-
jekt z pozwoleniem na budowę, która powin-
na rozpocząć się jeszcze w tym roku.

Na budowę kilku dróg i ulic w mieście 
i gminie otrzymaliśmy kwotę 6 milionów zło-
tych. Zbudujemy ulicę Polną w Siedlcu, drogę 
w miejscowości Barany, ulicę Zagajnikową na 
osiedlu Źródelna, ulicę Ściegienną i ulicę Mo-
niuszki na osiedlu Sienkiewicza i ul. Rekre-
acyjną przy parku 1000 lecia oraz Botaniczną.

Kolejne 2 miliony pozyskaliśmy na wy-
mianę  lamp ulicznych na terenie całej gminy, 
w jej wszystkich miejscowościach.

Za kolejne uzyskane 2 miliony złotych 
wybudujemy na stadionie miejskim bieżnię 
lakkoatletyczną, boisko wielofunkcyjne, sys-
tem nawodnienia, piłkochwyty i skatepark.

Mniejsze, ale tak samo potrzebne dofi -
nansowanie w  wysokości 150.000 zł otrzy-
maliśmy na remont Orlika przy SP nr 1, 

go, świeżego spojrzenia i organizacji.

Wymienił Pan wiele problemów, 
z  którymi musiał się Pan zmierzyć. Te 
najbardziej istotne ze względu na roz-
wój gminy, to oczywiście fi nanse. Proszę 

li. Cieszę się, że wreszcie uregulowaliśmy 
i ustabilizowali stan naszych wspólnych fi -
nansów. Natomiast co do organizacji pracy 
urzędu, to przede wszystkim reorganizacja 
i stan zatrudnienia. W 2018 roku były to 82 
osoby, dziś są to tylko 54 etaty. Warto do-
dać, że w okresie 2018 – 2023 wynagrodze-
nie zasadnicze wzrosło o  100%, przybyło 
obowiązków 

i zadań realizowanych przez pracowni-
ków urzędu i dzieje się to bez uszczerbku 
dla Mieszkańców. 

W  handlowy pajęczański wtorek 
Urząd pracuje do godz. 17.30, by petenci 
mogli załatwić sprawy po godzinach swo-
jej pracy. Wprowadziliśmy również usługę 
urzędnika mobilnego dla tych, którzy mają 
trudności z poruszaniem się i dotarciem na 
miejsce. Wiele spraw załatwiamy już elek-

tronicznie. Jako pierwsi w  powiecie 
wprowadziliśmy elektroniczne za-
rządzanie dokumentami.

 Zmienił się również sam 
urząd – tak zewnątrz, jak i we-
wnątrz.

To prawda. Zrealizowa-
liśmy projekt termomoder-
nizacji, budowy windy, do-
stosowania do potrzeb dla 
osób niepełnosprawnych, 
mimo, że dofi nansowanie 
do tej inwestycji z Urzędu 
Marszałkowskiego wy-

niosło jedynie 672 tys. zł, 
a cała inwestycja kosztowa-

ła ponad 3 miliony. Złożony 
w poprzedniej kadencji wniosek 

wyniósł tylko 23 % całej inwestycji. 
Nie posiadaliśmy zabezpieczonych 
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ZA NAMI NIEŁATWA KADENCJA 
– WYWIAD Z PRZEWODNICZĄCYM RADY
 MIEJSKIEJ W PAJĘCZNIE PANEM 
LESZKIEM JANECZKIEM.

Szanowni Państwo, zbliża się ku końcowi ka-
dencja Rady Miejskiej w  Pajęcznie. Przed nami 
zmiany. To bardzo dobry czas na dokonanie krót-
kiego podsumowania mijających pięciu lat. 

Od 2010 roku  byłem radny Rady Miejskiej 
w  Pajęcznie. W  tej kadencji radni obdarzyli 
mnie zaufaniem i powierzyli zaszczytny urząd 
Przewodniczącego Rady. Była to dla mnie 
funkcja nowa, ale mam nadzieję że udało mi 
się nawiązać współpracę ze wszystkimi radny-
mi, Burmistrzem i kierownictwem Urzędu, by 
wspólnie wypracować najlepsze dla mieszkań-
ców rozwiązania. 

Ta kadencja Rady Miejskiej w Pajęcznie  była 
wyjątkowa. Pierwszy raz trwała ona tak naprawdę 
w tym momencie ponad 5 lat. Trzeba zaznaczyć, 
iż od tej  kadencji wprowadzono zmiany w usta-
wie samorządowej , które mocno zmieniły obra-
dowanie . 

Kadencja rad, a tym samym także kadencja 
burmistrza, została wydłużona z 4 do 5 lat. 

Jedną z najbardziej znaczących zmian, która 
bez wątpienia  wpłynęła na sposób obradowania 
Rady było wprowadzone transmisji on -  line  oraz 
nagrywanie obrad rady. Jest to obowiązek, a  na-
granie jest  publikowane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej

Rada Miejska przeprowadzała głosowania 
jawne z imiennym wykazem głosowań radnych, 
które również są publikowane.

Nową instytucją we wszystkich samorządach 
są raporty o stanie gminy składane przez organy 
wykonawcze radom. Burmistrz co roku do 31 
maja (po raz pierwszy w 2019 r.) podsumowywał  
swoją działalność w roku poprzednim, w szcze-
gólności realizację polityk, programów i strategii, 
uchwał rady gminy.

Została powołana obowiązkowa  w każdym 
samorządzie Komisja Skarg Wniosków i Petycji, 
by sprawnie i wnikliwie analizować wątpliwości 
mieszkańców. 

Wszystkie te zmiany rozpoczęły się od tej 
kadencji i wraz z Urzędem Miejskim w Pajęcznie 
wprowadziliśmy je skuteczne w  życie i  według 
nich działamy. Ale bez wątpienia zmieniły one 
charakter pracy Rady. 

Muszę również zaznaczyć,  że na początku 
kadencji obchodziliśmy rocznicę stulecia odzy-
skania przez Polskę Niepodległości. Była to bar-
dzo ważna data, którą wspólnie mogliśmy prze-
żywać. 

Musieliśmy sprostać wyzwaniom, ale i skut-
kom pandemii Covid 19. Żadna z poprzednich 
Rad, ale i władz wykonawczych nie mierzyła się 
z wybuchem i  ze skutkami wojny. Na naszą ka-
dencję przypadł czas wojny w Ukrainie. 

Mijająca kadencja Rady była więc  wyzwa-
niem. Trudna sytuacja społeczno – gospodarcza 
, rosnąca inflacja mocno wpływały na wszelkie 
podejmowane działania. Mimo to w Gminie Pa-
jęczno udało się wiele zrobić. 

Niespotykane w  dotychczasowej historii 
Gminy środki zewnętrzne – dofinansowania – 
mobilizowały do podejmowania ważnych decyzji 
związanych z rozwojem gminy i realizacji wielu 
inwestycji. 

W ciągu ostatnich lat udało się nam poprawić 
sytuację finansową Gminy Pajęczno. Wynikiem 
tych działań jest zmniejszenie długu publicznego 
z kwoty około 12 milionów do 6,5miliona. Popra-
wiła się więc płynność finansowa naszej wspólnej 
gminy. 

Chciałbym podziękować Burmistrzowi Pa-
jęczna Panu Piotrowi Mielczarkowi, a także Rad-
nym Rady Miejskiej za kilkuletnią współpracę. 
Choć bywało, że mieliśmy rozbieżne zdania, to 
jednak udało się dzięki kompromisowi akcepto-
wać proponowane inwestycje  i zamierzenia. 

Za każdym sukcesem stoją ludzie – to wiel-
ka wartość. Dziękuję wszystkim Mieszkańcom za 
aktywny wkład w rozwój Pajęczna, za wszystkie 
zgłaszane uwagi i opinie. 

Na ręce Sekretarz Gminy chciałbym złożyć 
podziękowania za współpracę  dla Pracowników 
Urzędu Miejskiego w Pajęcznie, szczególnie Pa-
niom z  obsługi Rady, które tak profesjonalnie wy-
konują swą pracę oraz pracownikom jednostek 
gminy. 

Dzięki wspólnej pracy, nie zawsze łatwej 
i jednomyślnej, ale zawsze mającej na celu dobro 
Mieszkańców, kończymy tą kadencję z  poczu-
ciem dobrze wykonanego zadania. 

WYWIAD

niemal 170.000 na budowę ogrodu przy-
jaznego naturze przy bloku nr1 na ulicy 
Rekreacyjnej.

Na te inwestycje zdobył już Pan 
dofinansowanie. A co jest Pana marze-
niem i jednocześnie największą potrze-
bą naszej gminy jeśli chodzi o plany na 
przyszłość?

 
Niezbędna dla rozwoju całej gminy 

jest rozbudowa i modernizacja oczysz-
czalni ścieków, gdyż po ponad 20 latach 
funkcjonowania dopiero w tej kadencji 
wzbogaciła się o  nową prasę i  system 
paneli fotowoltaicznych. Mamy już 
projekt na jej gruntowny remont i roz-
budowę. Szacowany koszt to ponad 20 
milionów złotych. 

Przeprowadziliśmy nabór i złożyli-
śmy  wniosek na Odnawialne Źródła 
Energii dla gminy Pajęczno na ponad 
23 miliony złotych.

Następny złożony wniosek dotyczy 
II etapu rozpoczętej już budowy Parku 
1000 lecia z budową tężni solankowej, 
altan, zaplecza sanitarnego i  technicz-
nego, punktu widokowego i infrastruk-
tury parkowej.

Naturalnie cały czas będę zabiegał 
o  środki na budowę kolejnych dróg 
i  remont ulic na terenie całej gminy. 
Po ponad 20 letniej batalii zakończy-
łem wreszcie sprawę odzyskania praw 
do budynku kina Świteź, dla którego 
dokonaliśmy już poprawy estetyki we-
wnątrz i  na zewnątrz budynku, a  te-
raz szukamy firmy architektonicznej 
do wykonania projektu budowy nie-
mal zupełnie nowego wielofunkcyj-
nego budynku kinowo – teatralnego 
z  kręgielnią, zapleczem technicznym, 
garderobami i  kawiarnią.   Remontu, 
rozbudowy wymaga również miejski 
amfiteatr. Chcemy tam wybudować 
zaplecze,  wymienić kompleksowo wi-
downię z zadaszeniem, wszystkie insta-
lacje, monitoring i stworzyć muzyczne 
miasteczko na bazie parku wokół. 

Wszystkie plany rozwojowe zosta-
ły zawarte w Strategii Rozwoju Gminy 
Pajęczno na lata 2022 – 2030, którą 
stworzyliśmy na podstawie oczekiwań 
wyrażonych przez mieszkańców w an-
kietach. Przystępujemy również do 
przygotowania Programu Rewitaliza-
cji, by z  jeszcze większą skutecznością 
występować o środki zewnętrzne.

A inwestycja marzenie?

Wszystkie wcześniej wspomniane 
są niezmiernie ważne, potrzebne i  są 
moim „oczkiem w  głowie”, choć jesz-
cze jeden projekt ma ogromną skalę 
i będę dążył do jego realizacji. Na mój 
wniosek uchwałę intencyjną w  spra-

wie utworzenia Geoparku na terenach 
w dolinie Warty od Patrzykowa do Ni-
wisk Dolnych podjęła Rada Miejska na 
początku tego roku. Geopark to obszar 
eksponujący walory naturalne, geolo-
giczne dla potrzeb edukacyjnych, tury-
stycznych i rekreacyjnych. Budowa tras 
pieszych, rowerowych, tarasów i wieży 
widokowej, przystani kajakowych,  
bazy noclegowej, punktów obsługi tu-
rystów, terenowych wystaw i  imprez 
oraz wszelkiej niezbędnej ku temu in-
frastruktury edukacyjnej i  turystycz-
nej. Chciałbym, by był to ogromny 
projekt ożywiający ten teren, jednocze-
śnie chroniący jego unikatowe walory 
przyrodnicze. Na wniosek przewod-
niczącego rady przystąpiliśmy rów-
nież do przystąpienia do Pajęczańsko 
– Gidelskiego Zespołu Krajobrazowo 
– Parkowego na tych terenach. Wszyst-
kie te działania rozpoczynają długi, ale 
bardzo ważny proces tworzenia tego 
unikatowego przedsięwzięcia. Jestem 
do niego bardzo przekonany i  będę 
dążył do jego realizacji. Powołałem już 
zespół roboczy dla tej inwestycji.

Panie Burmistrzu, bardzo ambit-
ne plany. A czego zatem życzyłby Pan 
sobie samemu i Mieszkańcom naszej 
gminy?

Mam ogromną satysfakcję, gdy 
mogę podpisywać kolejne umowy, pa-
trzeć jak przebiega budowa, widzieć za-
dowolenie innych, a moim życzeniem 
dla nas wszystkich jest tylko to, byśmy 
nie ulegali wszystkim negatywnym 
emocjom, które szczególnie w  czasie 
kampanii wyborczej przybierają na 
sile. Skala hejtu, złości, wręcz nienawi-
ści przelewająca się na niektórych por-
talach i w mediach społecznościowych 
dotyka wielu. Nie tylko kandydatów. 
Proszę wszystkich o rozwagę, rozsądek 
i powstrzymanie negatywnych emocji. 
Wybory niebawem się rozstrzygną, nie 
chcielibyśmy przecież w  tak małym 
środowisku dalej trwać w gniewie. Wy-
bory są powszechne i tajne, są naszym 
przywilejem, nigdy nie powinny być 
przyczyną zła.

Zapraszam zatem wszystkich 
Mieszkańców naszej gminy do urn 
wyborczych. Wybierajcie uczciwość, 
rzetelność, prawdę i dobroć. Nigdy od-
wrotnie. 

A na nadchodzące Święta Wielkiej 
Nocy życzę wszystkim mieszkańcom 
oraz gościom dobrego zdrowia, rado-
ści, spokoju i wytchnienia od codzien-
nych trosk i problemów oraz dobrych 
spotkań w gronie najbliższych.
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ROZMOWA Z PANEM JANEM CYBULSKIM 
– DŁUGOLETNIM  RADNYM RADY MIEJSKIEJ W PAJĘCZNIE

Panie Janie, jest Pan radnym z nie-
wątpliwie najdłuższym stażem w  Ra-
dzie Miejskiej. Nie będzie Pan star-
tował w  nadchodzących wyborach. 
Dlaczego podjął Pan taką decyzję?

Witam serdecznie wszystkich miesz-
kańców naszej gminy. To dzięki miesz-
kańcom Siedlca i  Łężcy wygrałem wy-
bory do Rady Miejskiej w  Pajęcznie 
w  1994r. Byłem jednym z  22 radnych. 
Przewodniczącym Rady Miejskiej został 
wówczas  Mieczysław Dłubak, a Burmi-
strzem Stanisław Danielewski. W 1998r. 
ponownie zaufali mi mieszkańcy. Prze-
wodniczącym Rady Miejskiej został Sta-
nisław Kuliński, a Burmistrzem Andrzej 
Banaszkiewicz. W  2002r. wygrałem 
kolejne wybory. Na Przewodniczące-
go Rady Miejskiej wybrano Wojciecha 
Marchewkę, a  na Burmistrza Dariu-
sza Tokarskiego. W  latach 2006-2010 
nie byłem radnym. W  2010r. na prośbę 
mieszkańców ponownie startowałem 
i  uzyskałem mandat radnego. Podobnie 
w latach 2014 -2018. Burmistrzem nadal 
był Dariusz Tokarski, a  Przewodniczą-
cym Rady Miejskiej Wojciech Marchew-
ka. W 2018r. kandydowałem na radnego, 
wygrałem wybory i  jestem radnym do 
dziś. Burmistrzem został Piotr Miel-
czarek, a  Przewodniczącym Rady Miej-
skiej Leszek Janeczek. Łączny mój udział 
w pracy samorządowej jako radny wyno-
si 25 lat i  6 miesięcy. Ten bardzo długi 
staż w  Radzie Miejskiej przeminął bar-
dzo szybko. W każdej kadencji starałem 
się współpracować z  koleżankami i  ko-
legami z  grona radnych, burmistrzami 
i wszystkimi osobami związanymi z pra-
cą samorządową. W  pierwszej kadencji 
byłem członkiem Zarządu Miejskiego, 
a  w  następnych przewodniczącym Ko-
misji RM.

W ostatnich kadencjach mieszkańcy 
Siedlca prosili i  wnioskowali o  budowę 
ścieżki rowerowej przy drodze powiato-
wej Siedlec - Pajęczno o długości 1100m. 

Wspólnie z  sołtysem składaliśmy pisma 
do Starostwa i Urzędu Miejskiego w Pa-
jęcznie. Wspólnie z  Burmistrzem orga-
nizowaliśmy zebrania ogólnowiejskie, 
gdzie głównym tematem była wymie-
niona inwestycja. Podjęliśmy uchwa-
łę o  przekazaniu funduszu sołeckiego 
w  kwocie 32.000zł na dofinansowanie 
wykonania projektu tego zadania. Od 
Burmistrza Piotra Mielczarka otrzymali-
śmy potwierdzenie na piśmie o 50% par-
tycypacji z  budżetu gminy w  kosztach 
budowy w/w  inwestycji. W  tej sprawie 
było również poparcie radnych Rady 
Miejskiej. Na zebraniach ogólnowiej-
skich Starosta Powiatu Pajęczno zapew-
niał nas o podjęciu działań w tym tema-
cie. Odnośnie tej inwestycji pozostały 
tylko obietnice. Doszedłem do wniosku, 
że jeśli brak dobrej współpracy, to lepiej 
zrezygnować z kandydowania w nadcho-
dzących wyborach. Są też wypowiedzi, 
że najlepiej wymienić cały skład, wów-
czas można lepiej rządzić.

Co może powiedzieć Pan tym, któ-
rzy będą w przyszłości pełnić tę rolę?

Doceniam bardzo odwagę wszyst-
kich kandydujących do Rady Miejskiej 
i na stanowisko Burmistrza. Jest to bar-
dzo odpowiedzialna i trudna rola. Każdy 
kandydat (ka) ma zapewne własne wy-
obrażenie, jak można wspólnie pracować 
dla dobra naszej gminy. Zapewne wy-
borcy udzielą poparcia tym kandydatom, 
którzy potrafią słuchać innych. Tylko 
doświadczenie, dobry kontakt z  miesz-
kańcami, Radą Miejską, Starostwem, 
osobami na wyższych szczeblach i  co-
dzienna konsekwentna praca dla potrzeb 
naszej gminy przyniosą sukcesy. Nasza 
gmina ma bardzo skromne dochody, dla-
tego należy szukać wszelkiego rodzaju 
dofinansowań. Należy zrozumieć, że nie-
które zadania uzyskają pierwszoplanową 
realizację, ponieważ była możliwość po-
zyskania korzystnego dofinansowania.

Jak ocenia Pan atmosferę, współpra-
cę z  Burmistrzem. Pracownikami urzę-
du, koleżankami i kolegami radnymi?

Ja bardzo dobrze oceniam współ-
pracę z  wymienionymi w  pytaniu oso-
bami. Od samego  początku był to dla 
mnie czas dobrych wzajemnych relacji, 
zdobycia wielu doświadczeń. Zawsze 
tworzyliśmy rodzinną atmosferę. Bardzo 
serdecznie wspominam koleżanki i kole-
gów z  Rady Miejskiej. Jedynie ze smut-
kiem wspominam tych, którzy na zawsze 
odeszli. Na przestrzeni 6 kadencji jest to 
spora grupa. Starałem się uczestniczyć 
w  pracach komisji dla dobra mojego 
okręgu i całej gminy. Burmistrz jest oso-
bą, która steruje całością. W większości 
przedstawia swoje propozycje rozwią-
zywania wszelakich spraw i  problemów 
oraz projektów uchwał. Przeważnie na 
posiedzeniach poszczególnych komisji 
wszystkie sprawy są szeroko omawiane. 
Nie oznacza to, że wszystko akcepto-
wane jest jednogłośnie i  bez poprawek. 
Jednak jeśli w  każdym roku udzielone 
jest absolutorium i  gmina prawidłowo 
funkcjonuje to oznacza, że jest dobrze. 
Nie można powiedzieć, że nie ma wyra-
zów sprzeciwu, a  szczególnie w  okresie 
wyborczym krytyk i  dokuczliwej pole-
miki. Najważniejsze nie wywyższać tylko 
siebie, a innych niesłusznie krytykować. 
Takie postępowanie nie daje dobrego 
świadectwa. Uważam, że w  naszej gmi-
nie dzieje się dobrze i jest duże zaintere-
sowanie kandydowaniem na Burmistrza 
i do Rady Miejskiej.

Które działania przysporzyły Panu 
najwięcej problemów, a które satysfakcji?

Wspólnie z  sołtysem podejmowa-
liśmy działania o  dodatkowe dofinan-
sowanie m.in. na wymianę samochodu 
strażackiego, granty na doposażenie 
OSP. Ostatnio z  pomocą pracownika 
urzędu otrzymaliśmy wsparcie w  pro-

gramie „Sołectwo na plus” w  kwocie 
15.000zł . Zaproponowałem, aby te fun-
dusze przeznaczyć na wymianę ogrodze-
nia przy remizie OSP_ Dzięki funduszo-
wi sołeckiemu duże wsparcie otrzymały 
Łężce i pozostałe sołectwa. Na 2024r. jest 
między innymi zatwierdzona w  budże-
cie budowa drogi na ul. Polnej w Siedlcu 
oraz dobudowa i  wymiana oświetlenia 
ulicznego na ul. Pajęczańskiej. Mam na-
dzieję, że nowo wybrany radny z naszego 
okręgu będzie usilnie zabiegał o  wyko-
nanie tych zadań i budowę drogi i ścieżki 
rowerowej na odcinku Siedlec- Pajęczno. 
Pilnym tematem jest także remont drogi 
do miejscowości Łężce i dalsza moderni-
zacja placu zabaw.

W  tym momencie wszystkim Pań-
stwu i wyborcom mogę powiedzieć : Ser-
decznie dziękuję, że mogłem tak długie 
lata być radnym. Dziękuję za wsparcie, 
życzliwość i dobre słowa. Jestem dumny, 
że dzięki zaufaniu mieszkańców Siedlca 
i  Łężcy jestem radnym z  najdłuższym 
stażem w naszej gminie.

Życzę Państwu wszystkiego co naj-
lepsze, dobrego zdrowia i  spełnienia 
wszystkich marzeń. Nie mniej serdecz-
ne podziękowania i  życzenia kieruję 
pod adresem burmistrzów, radnych, 
pracowników urzędu, szkół, przedszko-
li, Miejskiego Zakładu Komunalnego, 
księży, działaczy wszystkich organizacji 
i  wszystkim, którzy zabiegają o  dobro 
naszej gminy i  starostwa. Dziękuję bar-
dzo za zaufanie tym, którzy próbowali 
przekonać mnie do dalszego kandydo-
wania do Rady Miejskiej. Wybrałem jed-
nak odpoczynek.

Z okazji zbliżających się Świąt Wiel-
kanocnych życzę wszystkim pogodnych 
dni spędzonych w  gronie rodziny, od-
poczynku i  zdrowia. Życzę, aby Święta 
Wielkanocne przyniosły radość, pokój 
oraz wzajemną życzliwość.

Pozdrawiam serdecznie
Z wyrazami szacunku - Jan Cybulski

WYWIAD
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I CHARYTATYWNY MARATON 
ZUMBY W PAJĘCZNIE

Prawie 5 godzin szalonych 
ZUMBOwych rytmów w  towa-
rzystwie najlepszych instruk-
torów: Anny Kilan Wester, Ani 
Klucznej, Eweliny Wychowa-
niec, Katarzyny Perczak, Marty 
Dworak, Arletty Graczyk, Wio-

letty Sośniak, Wiktorii Czer-
nik, oraz Moniki Bartnik, oraz 
oczywiście naszej niezastąpionej 
Olgi Szczypiór). Do zobaczenia 
za rok!
Wydarzenie dedykowane było 
dla Piotra Dźbika z Pajęczna. 

DZIEŃ KOBIET NIE 
TYLKO 8 MARCA!

Tegoroczny Dzień Kobiet 
świętowaliśmy wyjątkowo hucz-
nie. Z  okazji święta pań odbyło 
się nie jedno,  a  aż cztery wyda-
rzenia! 8 marca Filmowy Dzień 
Kobiet, zagraliśmy znakomitą 
komedię, wybraną specjalnie na 
ten wyjątkowy dzień -  film „DO 
ZAKOCHANIA JEDEN KROK”. 
Uczestniczki seansu podsumo-
wały go gromkimi brawami, a to 
najlepsza recenzja. 

Rockowy Dzień Kobiet 9 
marca to   koncert wokalisty 
Oddziału Zamkniętego Krzysz-
tofa Wałeckiego, który zagrał 
największe hity polskiego i świa-
towego rocka. Oprócz utworów 
Oddziału Zamkniętego uczest-
nicy usłyszeli również hity Lady 
Pank, Dżemu, Perfectu, Breako-
utu czy Chłopców z Placu Broni. 

W niedzielę 10 marca Olga 
Jankowska (Barwy Szczęścia), 
Patrycja Szczepanowska (Ple-
bania, Lokatorzy) oraz Norbert 
Kaczorowski (Jak poślubić mi-
lionera) otworzyli w Pajęcznie ... 
Sklep z Facetami. Spektakl teatru 

Old Timers Garage, którego au-
torką scenariusza i reżyserką jest 
odtwórczyni głównej roli Patry-
cja Szczepanowska, wciągnął nas 
w przezabawną historię o poszu-
kiwaniu miłości.

 Te trzy dni z  wypełnioną 
salą kina Świteź to nie koniec 
atrakcji z  okazji święta pań 
w  Pajęcznie. Finałowym wy-

darzeniem był koncert Rafała 
Brzozowskiego, który w  piątek 
15 marca zaprezentował swój 
program artystyczny w  hali 
sportowej przy ul. Grunwaldz-
kiej w  Pajęcznie. Kilkaset osób 
śpiewało wspólnie z artystą zna-
nym z programu „Jaka To Melo-
dia?” największe przeboje pol-
skiej muzyki rozrywkowej.

NASTROJOWO … KLIMATYCZNIE…
To był wyjątkowy, walentynko-

wy wieczór muzyczny!! 
W kinie Świteź tym razem wy-

stąpił znakomity wokalista i kompo-
zytor – Kuba Kęsy. 

Gitarzysta z  Kluczborka wziął 
m.in. udział w  trzeciej edycji po-
pularnego programu telewizyjnego 
„Idol”. Znalazł się w finałowej dzie-
siątce i zajął drugie miejsce. W finale 
nieznacznie lepsze okazała się Mo-
nika Brodka. Koncert w  Pajęcznie 
dosłownie „chwytał za serce”, a  re-
pertuar był wypełniony po brzegi 
miłosnymi balladami – muzyka jest 
wszak jednym z najlepszych sposo-
bów opowiadania o najróżniejszych 
obliczach miłości. 

Koncert odbył się 14 lutego 2024 
roku w kinie Świteź.

Takie koncerty nie wydarzają 
się codziennie, tak jak niecodzien-

nie wydarza się miłość...W środo-
wy wieczór w kinie Świteź usłysze-
liśmy pieśni o różnych odcieniach 
miłości – szczęśliwej, niespełnio-
nej, zapierającej dech w piersiach, 
szalonej i uzależniającej. Przez po-
nad godzinę Kuba Kęsy prezento-

wał legendarne piosenki o miłości, 
m.in. niezapomniane interpreta-
cje utworów Boba Dylana, Elvisa 
Presleya, czy Leonarda Cohena. 
Muzycznie… można było się za-
kochać  Poniżej krótka relacja 
z wydarzenia (fot. W.Beśka)



10 

6KULTURA

Kino, rockowy dzień kobiet, 
spektakl... trzy dni z  pełną salą 
w kinie Switeź to jeszcze nie ko-
niec atrakcji z okazji swięta pań 
w  Pajęcznie. Finałowym wyda-
rzeniem był koncert Rafała Brzo-
zowskiego, który już 15 marca 
zaprezentował swój program ar-
tystyczny w  hali sportowej przy 
ul. Grunwaldzkiej w Pajęcznie

RAFAŁ BRZOZOWSKI Z ZESPOŁEM

W piątkowy wieczór w kinie 
Świteź wystąpiła grupa artystyczna 
OneOn. która zaprezentowała mu-
zyczne SHOW w  rytmie wiedeń-
skiego walca, węgierskiego czar-
dasza i  przebojowego musicalu. 
Akcja koncertu na wesoło ukazy-
wała barwne relacje damsko-mę-
skie. Piękne kreacje, porywające 
melodie, wirtuozeria, wspaniałe 
głosy, humor, kabaretowe scenki 
i  dialogi – wszystko to zapewniło 
pajęczańskiej publiczności nieza-
pomniane widowisko i  ...przypra-
wiło o „Miłosny zawrót głowy”:-) 

(fot. W.Beśka)

WYSTĘP GRUPY ARTYSTYCZNEJ ONEON

Tym razem coś ze świa-
ta przyrody i  natury - pej-
zaże i  przestrzenie zatrzy-
mane w  pracach człowieka 
z  artystyczną duszą - z  boga-
tym dorobkiem artystycznym, 
biorącego udział w  licznych 
wystawach indywidulanych 
i zbiorowych. 

Otwarcie wystawy odbyło 
się 23.02.2024 (piątek) o  godz. 
17.00 w holu Urzędu Miejskiego 
w Pajęcznie.

A jeśli Ty robisz coś wyjątko-
wego - malujesz, rysujesz, two-
rzysz i chcesz, aby to Twoje prace 
pojawiły się na kolejnej wystawie 
z cyklu „Twórcy Ziemi Pajęczań-
skiej” - zapraszamy do kontaktu 
na promocja@pajeczno.pl Piotra 
Staszczyk malarstwo „ Pejzaż – 
przestrzenie”

Tematyka wystawy obejmu-
je prace malarskie z okresu czasu 
od roku 2021. Obecnie twór-
czość malarską łącze z  wyko-
nywaniem zawodu nauczyciela. 
Pracuje i mieszkam w Pajęcznie. 
Uprawia malarstwo sztalugowe. 
Jest to malarstwo przedstawiają-
ce, określam je jako realizm abs-
trakcyjny. Początkowo tematem 
prac był człowiek w rozmaitych 
kontekstach życiowych. Pejzaże 
przede wszystkim odzwiercie-
dlające okolice – krańce Jury: 

niewielkie wzniesienia, płaskie 
już pola przecięte  nurtem War-
ty, lasy kontrastujące z  niebem. 
Zachwyt nad światem przyrody, 
odzwierciedlam  kompozycją, 
redukuje jednak szczegóły, wy-
gaszam temperaturę barw. Te 
pejzaże są nostalgiczne, zadu-
mane, jesiennie uspokojone, ale 
wolne od smutku. Równocze-
śnie – jeśli patrzy się całościowo 
na przedstawioną kolekcję, wi-
dać w niej wyraźnie indywidual-
ny język artystyczny.

WYSTAWA WYJĄTKOWEGO AUTORA - PIOTRA STASZCZYKA

„Nie Zmarnuj Swojego Życia!
Nie zmarnuj czasu talentów, 
relacji.
Żyj wartościami. Bądź sobą. 
Rozwijaj się.
Myśl o  przyszłości. Bądź kre-
atywny. Ryzykuj.”

Pod takimi hasłami 20 lute-
go 2024 r. w Szkole Podstawowej 
nr 1 w Pajęcznie odbył się kon-
cert profilaktyczny „Nie zmarnuj 
swojego życia”.

Projekt jest innowacyjną 
formą działań profilaktycznych 
skierowanych do uczniów klas 
VII i  VIII. Formacja Rymcerze 
Bęsiu oraz Dj Yonas to przed-
stawiciele muzyki Hip Hopo-
wej, którzy w  swoich utworach 
promują i zachęcają uczniów do 
pogłębienia wiedzy nt. konse-
kwencji zdrowotnych i  społecz-
nych wynikających z  używania 
substancji psychoaktywnych, 
prowadzących do uzależnień, 
zachowań agresywnych i krymi-
nogennych.

Ambasadorami projektu są: 
Jerzy Dudek, Maciej Musiał, To-
masz Adamek, Marcin Kwaśny, 

Dominika Figurska, Sonny San-
doval.

Podczas 90 minutowego 
spotkania Rymcerze zachęcali 
uczniów Klas VII i  VIII Szkoły 
Podstawowej nr 1 i  nr 2 w  Pa-
jęcznie oraz Szkoły Podstawowej 
w Makowiskach do postaw aser-
tywnych oraz mody na życie bez 
uzależnień w tym m.in.: zdrowe-
go i aktywnego stylu życia, roz-
woju osobistego, edukacyjnego 
oraz działań pro społecznych.

Celem koncertu było rów-
nież pogłębienie wiedzy kadry 
pedagogicznej nt. rozpoznawa-
nia i  diagnozowania zagrożeń 
związanych z  uzależnieniami 
wśród dzieci i młodzieży.

Pomysł zaproszenia Rym-
cerzy do Pajęczna został za-
inicjowany przez Pana Piotra 
Mielczarka Burmistrza Pajęcz-
na, Panią Dorotę Jaskułę Dy-
rektora Szkoły Podstawowej Nr 
1 w Pajęcznice przy współpracy 
z  Gminną Komisja ds. Rozwia-
zywania Problemów Alkoho-
lowych w  Pajęcznie. Osobami 
odpowiedzialnym za organizację 
koncertu była Pani Paulina De-
rek oraz Pani Ola Zygoń nauczy-
cielki z SP 1.

NIE ZMARNUJ SWOJEGO ŻYCIA!
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W  sobotnie przedpołudnie 
w  Pajęcznie odbył się Turniej 
halowej piłki nożnej o  Puchar 
Burmistrza Pajęczna dla dzieci 
z rocznika 2012 i młodszych. Na-
szą miejscowość reprezentowały 
dwie drużyny z  naszej Akade-
mii. Drużyna Akademii Sportu 
Pajęczno I składała się wyłącznie 
z  zawodników z  rocznika 2012, 
natomiast w  drużynie Akademii 
Sportu II znajdowali się zawodni-
cy zarówno z rocznika starszego, 
jak i  młodszego ( 2014 !!!). Tur-
niej cechował się wysokim po-
ziomem, nie brakowało pięknych 
bramek, składnych akcji oraz 
udanych interwencji bramkarzy. 
Emocje sięgały zenitu, a  wszyst-
kich uczestników dopingowała 
licznie zgromadzona publiczność. 
Drużyna Akademii I  ostatecznie 
zajęła 3 miejsce po dwóch wy-
równanych spotkaniach, pierw-
szym z  Liswartą Krzepice (0:0) 
i niewielkiej porażce (0:1) z Her-
kulesem Kochanowice. Natomiast 
dla drużyny Akademii Pajęczno 
II przełomowe okazały się dwa 
ostatnie wygrane spotkania, po 
trzech porażkach z  rzędu. Cały 
turniej odbył się na barwnej hali 

w  Pajęcznie, nie ustępującej or-
ganizacyjnie znanym turniejom 
piłki halowej w  Częstochowie 
czy w  Mykanowie. Po emocjo-
nujących chwilach na parkiecie, 
nasi goście mieli okazję skoszto-
wać wyjątkowych przysmaków 
przygotowanych przez rodziców 
zawodników z  Naszej Akademii. 
Po zakończeniu turnieju nadszedł 
czas na ceremonię wręczenia na-
gród indywidualnych. 

Tytuł najlepszego zawodnika 
drużyny Akademii Sportu I przy-
padł Kacprowi Kurkowskiemu, 
a  w  Akademii Sportu II jedno-
myślnie został przyznany Alek-
sandrowi Zychowi. 
Najlepszym strzelcem został 
-Olivier Grudzka (Liswarta 
Krzepice) - 10 goli
Najlepszym zawodnikiem zo-
stał- Pascal Mazurek ( Herkules 
Kochanowice)
Najlepszym bramkarzem został 
- Bartosz Stefanek (AS Pajęczno) 
Wyniki i strzelcy bramek:

AS Pajęczno I – AS Pajęczno II 
3-1
Kuba Morawski x3
Aleksander Zych x1

AS Pajęczno I – Czarni Rząśnia 
5+0
Kacper Kurkowski x4
Jakub Orłowski x1
AS Pajęczno II- Liswarta Krze-
pice 1-5
Oskar Konwerskix1
AS Pajęczno I – Liswarta Krze-
pice 0:0
AS Pajęczno II- Herkules Ko-
chanowice 0:5
AS Pajęczno I  – Stradom Czę-
stochowa 8:0
Kuba Morawski x2
Piotr Gajęcki x3
Maksymilian Koneczny x1
Kacper Kurkowski x1
Maciek Pająk x1
AS Pajęczno II – Czarni Rząśnia 

2:1
Oleck Zych x2
AS Pajęczno I  – Herkules Ko-
chanowice 0:1
AS Pajęczno II – Stradom Czę-
stochowa 2:0
Artur Więcławik x1
Olek Zych x1
Skład Akadmia I 
Bartosz Stefanek, Kuba Moraw-
ski, Piotr Gajęcki, Maciej Pająk, 
Kacper Kurkowski, Jakub Or-
łowski, Maksymilian Koneczny.
Akadmia II
Maciej Sikora, Leon Broży-
na( rocznik 2014) Aleksander 
Zych(2014), Jan Iskra(2014), 
Ksawier Ciępka, Igor Kukułka, 
Artur Wiecławik, Oskar Kon-

werski, Bartosz Leszczyk.
Wielkie podziękowania dla : 
Urząd Miejski w Pajęcznie 
Piotr Mielczarek Burmistrz Pa-
jęczna 
Starostwo Powiatowe w  Pajęcz-
nie Pan Zbigniew Gajęcki 
Adam Taranek „Eko-Gas” 
Intermarche Pajęczno Pani 
Magda Pierzecka 
MOSiR Pajęczno
Restauracja Alibi 
Na koniec wielkie podziękowa-
nia dla cudownych mam, babć, 
tatusiów oraz dziadków którzy 
przygotowali przepyszne stoisko 
gastronomiczne gdzie każdy 
mógł spróbować słodkości. 
Dziękujemy wam wszystkim.

TURNIEJ O PUCHAR BURMISTRZA PAJĘCZNA, ROCZNIK 2012

Na początek o  godzinie 8.30 
zmagania rozpoczęło 6 drużyny 
z rocznika 2014. W meczach „każ-
dy z każdym” padły następujące re-
zultaty:

AKADEMIA SPORTU I  - AKA-
DEMIA SPORTU II 10:1
LISWARTA - GKS Siemkowice 
5:1
MOGRE - WKS 1957 0:8
AKADEMIA SPORTU I  - GKS 
Siemkowice 8:0
AKADEMIA SPORTU II - WKS 
1957 1:3
LISWARTA - MOGRE 5:0
AKADEMIA SPORTU I  - WKS 
1957 1:2
GKS Siemkowice - MOGRE 2:2
AKADEMIA SPORTU II - 
LISWARTA 2:4
AKADEMIA SPORTU I  - MO-
GRE 12:0
WKS 1957 - LISWARTA 2:0

GKS Siemkowice - AKADEMIA 
SPORTU II 2:4
AKADEMIA SPORTU I  - 
LISWARTA 8:0
MOGRE - AKADEMIA SPORTU 
II 2:6
WKS 1957 - GKS Siemkowice 5:0
Końcowa kolejność:
1. WKS 1957 Wieluń 15 pkt
2. Akademia Sportu I Pajęczno 12 
pkt
3. Liswarta Popów 9 pkt
4. Akademia Sportu II Pajęczno 6 
pkt
5. GKS Siemkowice 1 pkt bramki 
5-19
6. Mogre Mokrsko 1 pkt bramki 
4-33
Najlepszymi zawodnikami dru-
żyn zostali:
Jan Łuczak (WKS 1957 Wieluń), 
Milan Krężel (Akademia Sportu 
I), Filip Słomian (Liswarta Po-
pów), Jan Iskra (Akademia Sportu 

II), Maciej Ślusarek (GKS Siemko-
wice), Miłosz Dreniowski (Mogre 
Mokrsko).
Najlepszym strzelcem turnieju 
został Olek Zych (AS II Pajęczno), 
najlepszym bramkarzem a najlep-
szym zawodnikiem Filip Golec 
(WKS 1957)
O  godzinie 13.45 rozpoczął się 
turniej rocznika 2013. Rezultaty 
spotkań:
AKADEMIA SPORTU - WARTA 
2:0
WKS Wieluń - OKS Olesno 3:2
SPARTA - AJAKS 0:1
AKADEMIA SPORTU - OKS 

Olesno 4:1
WARTA - AJAKS 0:3
WKS Wieluń - SPARTA 5:2
AKADEMIA SPORTU - AJAKS 
3:2
OKS Olesno - SPARTA 4:0
WARTA - WKS Wieluń 1:2
AKADEMIA SPORTU - SPARTA 
2:1
AJAKS - WKS Wieluń 0:0
OKS Olesno - WARTA 4:2
AKADEMIA SPORTU - WKS 
Wieluń 2:2
SPARTA - WARTA 1:1
AJAKS - OKS Olesno 1:3
Końcowa kolejność:

1. Akademia Sportu Pajęczno 13 
pkt
2. WKS Wieluń 11 pkt
3. OKS Olesno 9 pkt
4. Ajaks Częstochowa 7 pkt
5. Warta Osjaków 1 pkt bramki 
4-12
6. Sparta Mokrsko 1 pkt bramki 
4-13
Najlepsi zawodnicy w drużynach:
Paweł Matuszczyk (Akademia 
Sportu Pajęczno), Fabian Apana-
siewicz (WKS Wieluń), Ozek Ko-
rzekwa (OKS Olesno), Antoni Zy-
ca(Ajaks Częstochowa), Wojciech 
Nagel (Warta Osjaków), Ksawer 
Sawer (Sparta Mokrsko).

Najlepszym strzelcem turnie-
ju został Jakub Karpiński (WKS 
Wieluń), najlepszym bramkarzem 
Wojciech Przeniczny (OKS Olesno) 
a  najlepszym zawodnikiem Walter 
Hałaczkiewicz (Akademia Sportu 
Pajęczno).

W NIEDZIELĘ 11 LUTEGO 2024 ROKU W HALI SPORTOWEJ PRZY SP2 W PAJĘCZNIE 
ROZEGRANE ZOSTAŁY DWA TURNIEJE HALOWEJ PIŁKI NOŻNEJ „O PUCHAR MOSIR”
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W niedzielę 7 stycznia w Hali 
Sportowej przy SP 2 w  Pajęcznie 
miało miejsce kolejne siatkar-
skie wydarzenie. Po raz pierwszy 
w Pajęcznie odbył się turniej piłki 
siatkowej kobiet, w którym uczest-
niczyły 3 zespoły: występujące w II 
lidze śląskiej KS SILESIA Często-
chowa i KS CZĘSTOCHOWIAN-
KA Częstochowa oraz III ligowy 
zespół UKS AKADEMIA SIAT-
KÓWKI Zduńska Wola. Warto 
dodać, że w  zespole KS SILESIA 
występuje wychowanka pajęczań-
skiego klubu MUKS LIBERO Na-
talia Cichowlas.

Turniej rozegrano systemem 
„każdy z każdym”, ustalono że bez 
względu na wynik w każdym me-
czu rozegrane zostaną 3 sety.
Wyniki spotkań:

SILESIA - CZĘSTOCHO-
WIANKA 2:1 (25:14; 21:25; 
25:21)
CZĘSTOCHOWIANKA - 
AKADEMIA SIATKÓWKI 
2:1 (15:25; 25:17; 25:15)
AKADEMIA SIATKÓWKI 
- SILESIA 0:3 (5:25; 23:25; 
18:25)
Końcowa kolejność:

1. KS SILESIA Częstochowa
2. KS CZSTOCHOWIANKA 
Częstochowa
3. UKS AKADEMIA SIAT-
KÓWKI Zduńska Wola.

Organizatorzy wyróżnili 
również najlepsze zawodnicz-
ki w  każdym zespole. Zostały 
nimi: Natalia Cichowlas (SILE-
SIA), Zuzanna Dors (CZĘSTO-

CHOWIANKA) oraz Domini-
ka Kołodziejczyk (AKADEMIA 
SIATKÓWKI).

Puchary dla drużyn oraz 
statuetki dla najlepszych za-
wodniczek wręczył Burmistrz 
Pajęczna Piotr Mielczarek.

Organizatorami turnieju 
byli: Miasto Pajęczno, MOSiR 
Pajęczno oraz MUKS LIBE-

RO Pajęczno (który zapewnił 
obsadę sędziowską w  składzie 
Piotr Trawczyński, Jacek Lewe-
ra, Robert Bilski). Przeprowa-
dzenie turnieju możliwe było 
dzięki wsparciu i  przychylności 
sponsorów, którymi byli: fi r-
ma „wakacje.pl”, fi rma „TEM”, 
fi rma „EKO-GAS”, restauracja 
„RICCO”, fi rma „LUCARGO”, 
OSK Józef Bednarski oraz fi rma 
„Domki nad Wartą”.

W  trakcie turnieju prowa-
dzona była akcja charytatywna 
na rzecz mieszkańca naszego 
miasta Piotra Dźbika, w  której 
udało się zebrać kwotę 4.150 zł.

Serdecznie dziękujemy i za-
praszamy na kolejne siatkarskie 
imprezy w Pajęcznie

TURNIEJ PIŁKI SIATKOWEJ KOBIET 
O PUCHAR BURMISTRZA PAJĘCZNA

Młodzi Wilcy zwyciężają 
w turnieju piłki ręcznej.

W dniu święta Trzech Kró-
li w  Hali Sportowej przy SP 2 
w  Pajęcznie rozegrany został 
XII Amatorski Turniej Piłki 
Ręcznej Miasta, Gminy i  Po-
wiatu Pajęczno. Udział w  tur-
nieju wzięło 6 zespołów, które 
podzielono na 2 grupy. Wyniki 
poszczególnych spotkań w tur-
nieju:
GRUPA A
Młodzi Wilcy - Old Stars 8:3
Old Stars - Makowiska 6:6
Makowiska - Młodzi Wilcy 4:7
Kolejność w grupie: 1. Młodzi 
Wilcy, 2. Makowiska, 3. Old 
Stars
GRUPA B
Oświata Nauczyciele - Wina 

Draba 8:8
Wina Draba - Zmyślona 9:7
Zmyślona - Oświata Nauczy-
ciele 6:12
Kolejność w grupie: 1. Oświa-
ta Nauczyciele, 2. Wina Dra-
ba, 3. Zmyślona

Półfi nały:
Młodzi Wilcy - Wina Draba 
10:9
Oświata Nauczyciele - Mako-
wiska 6:7
Mecz o V miejsce
Old Stars - Zmyślona 11:4

Mecz o III miejsce
Wina Draba - Oświata Na-
uczyciele 13:11
Mecz o I miejsce
Młodzi Wilcy - Makowiska 7:6
Końowa kolejność w turnieju:
1. Młodzi Wilcy

2. Makowiska
3. Wina Draba
4. Oświata Nauczyciele
5. Old Stars
6. Zmyślona

GRATULUJEMY!

XII AMATORSKI TURNIEJ PIŁKI RĘCZNEJ MIASTA, GMINY I POWIATU PAJĘCZNO

SPORT


